
 

 

Protokoll styrelsemöte torsdagen den 17 Nov kl. 19.35 

 

1. Mötets öppnande 

Börje öppnar mötet. 

2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 

Glenn justerar. 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Vi lägger protokollet till handlingarna 

5. Information från ordförande 

Ingen information. Vi har haft kontakt med Svstkl och de har inte behandlat skrivelsen 

om HD(nivå 1) färdigt och de är osäkra kring röstningsförfarandet trots att vi beslutat 

att vi anser att röstningen gick rätt till. 

6. AU-Beslut 

Inget att rapportera. 

7. Kassarapport 

Kommer senare per mail Börje kollar med Örjan. 

8. Inkommande rapporter/ärenden 

Vi har fått rapporter om protester mot uppsägningen av Hundprov. Vi har också fått 

motioner som ska gå till fullmäktige. 

 

9. Rapport från redaktionskommittén 

Vi har bra med material till tidningen. Niklas fixar annons till tidningen där vi erbjuder 

kennlarna att annonsera en gång 300kr eller fyra nummer 1000kr. 

10. Rapport från Avelskommittén 

Vi vill ha information löpande om hur rekommendationer går och hur många. Vi 

tänker att uppföljning av parningarna kan skickas ut per mail i ett standard formulär. 

11. Rapport från medlemskommittén 

1004 medlemmar i dagsläget. 

 

 



 

12. Rapport från klubbshopen/priskommittén 

Kjell ska kontakta Örjan för att få till en smidigare gång för att kunna se betalningarna. 

Niklas kollar om lite nya produkter tex en jacka. 

 

13. Rapport från rävkommittén 

Tobias får i uppdrag att få igång rävkommitens arbete snarast. 

14. Hamiltonkamperna  

Vi har haft 28 startande i unghundskampen och 28 startande i raskampen. 

15. Årsmöte plats  

Börje har ordnat med årsmöte i samband med  Ockelbo utställningen som är 

söndagen den 24 april i Gävleborg den 23 april i samarbete med 

Gävleborgsstövarklubb. Mötet kommer att förläggas i Sandviken 3 mil från Ockelbo. 

16. Landskampen 

Vi beslutar att till nästa år så går vinnaren i unghundskampen, raskampen och bästa 

Hamilton i SM vidare till Landskampen.  

17. Skrivelser  

Vi har inte fått svar på våra skrivelser av Svstkl. Vi bestämmer att Tobias skickar om 

skrivelserna till alla ledamöter i Svstkl. 

18. Räv med hamilton hur går vi vidare 

Se punkt 13. 

19. Sammarbete med övriga Raser 

Vi skulle vilja se att alla rasklubbar skulle kunna ha två möten om året där vi träffas 

och kanske kan hjälpas åt att föra stövarjakten framåt. Rasföreningarna kommer att 

skicka gemensamma skrivelser till Svstkl. 

20. Övriga frågor 

Vi sponsrar räv SM på Gotland med 1000kr betalning på PG. 

21. Nästa möte 

Ons 15/12 kl 19:30. 

22. Mötets avslutande 

Börje avslutar mötet. 

 

 


